
Omvårdnadsnämnden 

 

 

 

 

Omvårdnadsnämnden 

Omvårdnadsnämnden 

2023-05-25 
 

Frågor från Sverigedemokraterna 
 

 
1. Visselblåsaranmälningar 

Vi önskar att få en genomgång om hur den funktionen ser ut. Från det att någon gör en 

anmälan via visselblåsartjänsten till slutmottagaren. Vilka är inblandade i hela processen och 

var stannar uppgifterna? 

 

2. Sommarpersonal 

Enligt uppgifter från kommunens HR-avdelning så ser läget bra ut vad gäller 

sommarbemanningen. Vi tycker att den bilden är felaktig, speciellt på ytterområdena där det 

fortfarande är brist på sommarpersonal och därför får enhetschefer samt samordnare själva 

ringa ut folk för att försöka lösa problemet med personalbrist. Det är en svår situation idag 

då sommaren är snart här och semesterplaneringen samt schemaläggningen måste lösas 

snarast.  

 

Ser ni det som möjligt att flytta fast personal från andra mer centrala enheter till 

ytterområdena?  

 

3. Bemanningshandboken 

I delårsrapporten framgår att en bemanningshandbok är framtagen med syfte att generera 

en kostnadsminskning. Man räknar med att kunna se effekten av den år 2024.  

 

Vi önskar att få en beräkning/prognos om hur stor besparing man tror att en mer 

resurseffektiv schemaläggning samt minskning av vikariebehov kan ge.  

 

 

 

 

 
 

 

 
  


